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PREZYDENT MIASTA
wl-OCI-AWEK

Pan MaTekWOJTKOWSKI

INTERPELACJA

W imieniu mieszkafc6w osiedla ,,Poludnie" zwracam sig z uprzejm4 pro6b4 do pa:ra
Prezydenta o spowodowanie wyko szenia przezMZlJK i D terenu pomigdzy skwerem przy
ul. Planty a gara2ami, chwasty zarastaj4ce t4 przestrzef maj4 ok. I meha wysoko6ci.
Bezpo6rednia styczno66 ze skwerem, z kt6rego korzysta wielu nieszkafc6w naszego miasta
powoduje wiele krytycznych uwag pod adresem sluZb miejskich odpowiedzialnych za taki '
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